
Vraag CDA herinrichting Valkenburgerlaan

Is de wethouder bereid elektra-punten in het wegdek aan te brengen tbv de markt waardoor geen 
aggregaat of batterij noodzakelijk zal zijn?


